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MUDr. Tomko: 

Mám sťažnosť občana zo severnej časti pri zbere plastov, že  im nevracajú vrecia. Či je to tak, 

neviem, sťažovali sa.  

 

Davala: 

K tým obalom na separovaný zber. Stáva sa dosť často, že tie obaly sú poškodené, preto sa 

niekedy nevracajú a berú sa ako súčasť separovaného zberu. Niekedy sa stáva, že ten obal sa 

im vráti, ale v prípade nepriaznivého počasia jednoducho ho odfúkne vietor. Niekedy sa stáva 

situácia, že to vrece je doslova zauzlené, zaviazané a pri zbere sa nedá rozviazať, čiže ho 

roztrhnú, preto ho znehodnotia. Ale v každom prípade, pokiaľ občan zavolá do technických 

služieb, stačí na vrátnicu, alebo mňa, alebo pána Jachimca, okamžite sú mu distribuované 

nové vrecia, či na plasty, alebo na papier. Ešte sa nestalo za mojej éry, aby bolo povedané 

v technických službách, že vám nedáme vrecia. Nemusí si pre to vrece prísť, stačí povedať na 

ktorej adrese a my to vrece mu doručíme. 


